W EU DECLARATION OF CONFORMITY

DECLARATION DE CONFORMITE UE

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer:
La présente déclaration de conformité est établie sous la seule responsabilité du fabricant:

DECATHLON SA
4, Boulevard de Mons BP 299 F-59665 VILLENEUVE D'ASCQ

Reference 114039,

is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:
REGULATION (EU) 2016/425 OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 9
March 2016 on personal protective equipment and repealing Council Directive 89/686/EEC

est conforme a la législation d’harmonisation de I'Union applicable:
REGLEMENT (UE) 2016/425 DU PARLEMENT EUROPEEN ET DU CONSEIL du 9 mars 2016
relatif aux équipements de protection individuelle et abrogeant la directive 89/686/CEE du Conseil

and is in conformity with the harmonised standards (please indicate the reference of the
standard and the date):

et est conforme aux normes harmonisées suivantes (indiquer la référence de la norme et la
date):

NF S74 - 567

The notified body IFTH — n°® 0072 performed the EU type-examination (Module B) and issued

the EU type-examination certificate :
L’organisme notifié IFTH — n® 0072 a effectué I'examen UE de type (module B) et a établi

I'attestation d'examen UE de type :

0072/372/162/12/18/ 0224

12/12/2018
SIGNATURE

UNIVERSE DIRECTOR
DIRECTEUR DE L’'UNIVERS

(Gilles REMOND)




